
 

 

 

Styrelsemöte 24/5-24 Teams 

Mia Wallengren, Hannah Rydstedt Nencioni, Hampus Haga, Sofia Nohrstedt, Mårten 
Hafström, (Ingrid Thylin frånvarande)  

Kort incheckningsrunda 
 
Årskonferensen - allt rullar på. Hampus har avstämningsmöte med Skövde nästa vecka. 
Första möte med Linköping kring 2025 års konferens, känns mycket bra. Linköping kommer 
till Skövde och presenterar sig. 
 
Träffpunkt idrott – arbetet är i full gång, flera träffar har ägt rum. 60% av programmet ska 
vara satt innan augustis utgång. Många idéer och många viljor. 
 
SM - veckan vinter 2025 (ons-sön v 6), SFK blir arrangör tillsammans med RF Sisu för en 
konferens. Detta sker inom ramen för den mötesplats som RF ändå anordnar. Hållbar SM-
vecka blir tema för konferensen, goda exempel från små kommuner, hållbarhet på sikt etc. 
Erbjuda möjlighet att besöka olika arenor (konferensdagar ons-to v.6), konferensmiddagen 
blir även föreningsmiddag. Evenemangsnäringen kommer även att bjuda in sitt nätverk.  
 
Almedalen – möjlighet att använda Fuzed arena för samtal. Ingrid, Hannah och Mia har fått 
resan betald via sina kommuner och kan kombinera det med att representera SFK. Ett 
seminarie handlar om ”hur kan vi förbättra folkhälsan” och det andra är ett uppföljande 
seminarie om vår utredning om öppen ungdomsverksamhet, i förlängningen kommer det 
även att bli ett riksdagsseminarie den 15/9 om öppen ungdomsverksamhet från EGL:s sida 
(där SFK är representerade). 
 
Folk och kultur – Sofia har varit där och spanat. Vi beslutar att vi förhåller oss på samma sätt 
som till Almedalen, dvs om vi blir inbjudna att delta så gör vi det men vi lägger inga pengar 
eller kraft på att delta på egen hand. 
 
Utbildning – Mårten rapporterar från arbetet med Public Partner, väldigt bra samtal. I 
nuläget pratar vi om moduler som man kan bygga ihop själv. Vi har varit tydliga med att 
SFK:s roll ska profileras och att fördelningen oss emellan blir tydlig vad det gäller ekonomi 
etc. Vi kan bidra med kontakter i nätverket och legitimitet. Mårten och Hampus jobbar på 
med detta.  
 
Årsmöteshandlingar – verksamhetsberättelse skrivs i samråd med resten av styrelsen (man 
fyller i sina bitar). Detta kan startas omgående. Verksamhetsplan ska skrivas utifrån punkter 
som fylls på, kortfattad och i punktform. Ekonomisk berättelse, bokslut och budget. Förslag 



 

 

till stadgeändring om kommunmedlemskap. Utskicket ska göras innan midsommar. 
Dagordning för årsmötet ska också bifogas. Målsättning att vara klara till majmötet med alla 
handlingar. Sofia håller i detta. Årsmötet planerat till kl. 10.00 den 20/8.  
  
Mistra – var mycket bra enligt de som gjort utvärderingen. Ingrid drar redovisning vid nästa 
möte. 
 
Valberedning – dags att börja arbeta med nya deltagare. Vi skickar förslag.  

Samtalsserie RF – Mia skriver 

Ekonomi – Hannah rapporterar nästa gång 

 

AW 30/5; Friluftlivskartläggningen som Smedjebackens kommun utförde i samverkan med 

Naturvårdsverket 2018-2019, Henson håller i detta. 

Idéer till kommande AW; Fritidskortet, Ev SKR, välfärdsbrottslighet, unga och kriminalitet, 

bokningssystem, EGL (gärna ett utökat AW) 

Kommunikation - Henson gör en dragning av kvartalets verksamhet (se bifogad pp). Vi 
diskuterar hur vi ska kunna finansiera en ny fakturatjänst och ny web. Henson föreslår att 
ändå lägga lite mer tid på webben från deras håll så länge innan i tagit beslut hur vi ska gå 
vidare. Vi har använt en hel del timmar redan och inspelet till Henson är att hålla igen på 
antalet timmar framöver. Påminnelse om årskonferensen ska göras. 
 

 

Digitalt möte i maj 15/5 kl 13-16 (bokningen ligger kvar till 17), 16/5 8-10 

Punkter som ska diskuteras; 

SKR – följa upp och anmäla punkt 

Punkten ”Förväntningar på styrelsen och arbetet framåt” bordläggs till ett senare tillfälle då 

vi alla är med.  

Beslut om brutet räkenskapsår 

 

 

Antecknat av 
Sofia Nohrstedt 


